

Title (en)

Stripper for the knife carrier of a document shredder.

Title (de)

Messerwellen-Abstreifvorrichtung für Schriftgutvernichter.

Title (fr)

Racleur pour le porte-couteau d'un destructeur de documents.

Publication

EP 0441182 A1 19910814 (DE)

Application

EP 91100863 A 19910124

Priority

DE 4003222 A 19900203

Abstract (en)

A blade-carrying shaft stripper is described in which the stripping webs (5) are manufactured from plastic and are injection-moulded integrally either with an upper housing part (7) or a lower housing part (8), support webs (6) being assigned to the stripping webs (5) and also being manufactured from plastic and being injection-moulded integrally with the lower housing part (8) or upper housing part (7) respectively lying opposite. In the upper housing part (7) and in the lower housing part (8), bearing surfaces (12) for the blade-carrying shafts (3) are additionally arranged and the stripping webs (5) and the support webs (6) are provided with support surfaces (9, 10) which in the mounted state of the cutting mechanism (2) rest against one another in such a way that the stripping webs (5) are supported. <??>The solution according to the invention has the advantage of low material costs and in particular also low assembly costs. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird eine Messerwellen-Abstreifvorrichtung beschrieben, bei der die Abstreifstege (5) aus Kunststoff hergestellt und einteilig entweder mit einem Gehäuseoberteil (7) oder einem Gehäuseunterteil (8) gespritzt sind, wobei den Abstreifstegen (5) Stützsteg (6) zugeordnet sind, die gleichfalls aus Kunststoff hergestellt und einteilig mit dem jeweils gegenüberliegenden Gehäuseunterteil (8) oder Gehäuseoberteil (7) gespritzt sind. Im Gehäuseoberteil (7) und im Gehäuseunterteil (8) sind zusätzlich Lagerflächen (12) für die Messerwellen (3) angeordnet und die Abstreifstege (5) und die Stützsteg (6) sind mit Stützflächen (9, 10) versehen, die im montierten Zustand des Schneidwerkes (2) aufeinanderliegen, derart, daß die Abstreifstege (5) abgestützt sind. Die erfindungsgemäße Lösung weist den Vorteil niedriger Material-und insbesondere auch Montagekosten auf. <IMAGE>

IPC 1-7

B02C 18/40; B26D 7/18

IPC 8 full level

B02C 18/06 (2006.01); **B02C 18/00** (2006.01); **B02C 18/16** (2006.01); **B02C 18/18** (2006.01); **B26D 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B02C 18/0007 (2013.01 - EP US); **B02C 2018/0046** (2013.01 - EP US); **B02C 2018/0069** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- FR 1403624 A 19650625
- GB 1321580 A 19730627 - KETCHAM MC DOUGALL INC
- DE 3616554 A1 19871119 - SCHLEICHER CO FEINWERKTECH [DE]

Cited by

EP0502355A1; US5400978A; EP0551703A1; US5295633A; DE4042640C2; EP0476069A4

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 4003222 C1 19910418; DE 59100296 D1 19930923; EP 0441182 A1 19910814; EP 0441182 B1 19930818; JP H0623289 A 19940201; JP H0669540 B2 19940907; US 5230477 A 19930727

DOCDB simple family (application)

DE 4003222 A 19900203; DE 59100296 T 19910124; EP 91100863 A 19910124; JP 1219891 A 19910201; US 65071091 A 19910204